
Rada Gminy Chełmno
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Protokół
Z obrad

XXXI Sesji Rady Gminy Chełmno

W dniu  24  sierpnia  2010  roku  w godz.  Od  10.00  do  10.45  w  Urzędzie  Miasta  w 
Chełmnie, sala nr 102, odbyły się obrady XXXI Sesji Rady Gminy Chełmno zwołanej w trybie 
nadzwyczajnym.

W obradach udział wzięli radni:

Zaproszeni goście:

1. Krzysztof Wypij – Wójt Gminy Chełmno
2. Janusz Wojtaszewski – Sekretarz Gminy;
3. Krystyna Sawicka – Skarbnik Gminy;
4. Anna Woelke – protokolant.

Ad. 1.
Posiedzenie  otworzył  Przewodniczący Rady Pan Henryk  Krzywdziński  przywitał  obecnych 
radnych i pracowników UG. 
Na podstawie listy obecności (Zał. Nr 1) stwierdził quorum. 
Poinformował, że sesja jest zwołana na wniosek Wójta w trybie pilnym. 
P.  Wójt  wyjaśnił,  że zaszła  konieczność wprowadzenia wartości kosztorysowej  przetargów, 
które maja być ogłoszone na drogi. P. Wójt dodał, że chce przeznaczyć 10 tys. zł na meliorację. 
W Bieńkówce rolnicy będą naprawiać rowy „H” i „J”. 

Ad. 2.
Uchwała w sprawie zmian do budżetu Gminy Chełmno na rok 2010.
P. Skarbnik przedstawiła zmiany, które dotyczyły przeznaczenia środków na budowy dróg i 
chodników, oraz przeznaczenie 10 tys. zł na meliorację. 
P. Przewodniczący dodał, że komisja finansowa zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.

1. Lech Orzech
2.  Henryk Krzywdziński
3.  Elżbieta Zawal
4. Jan Kaczmarczyk
5. Piotr Trzpil
6. Janusz Jakubowski
7. Zygmunt Urtnowski
8. Kazimierz Pasiński
9.  Mieczysław Urbański
10.  Ewa Szczęch
11.  Zbigniew Kłos
12.Krystyna Janowska
13. Marek Kraskiewicz
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P. Przewodniczący odczytał uchwałę i poddał ja pod głosowanie. Wynik głosowania 13 „za”.

Ad. 3.
Czynności końcowe.
Dyskutowano nt. oświadczeń majątkowych i lustracyjnych.
P.  Przewodniczący  poinformował,  że  rozpoczęły  się  zebrania  wiejskie,  w Borównie  został 
wybrany nowy sołtys, jest nim teraz P. Grzegorz Stolarski.
P. Orzech powiedział, że ZMiUW nie dba o swoje urządzenia, woda która spłynęła do Jeziora 
Starogrodzkiego blokuje śluzy.
P. Wójt odczytał pismo od ZMiUW we Włocławku.
P. Orzech powiedział, że ZMiUW nic nie robi a miał być robiony rurociąg.
P.  Wójt  zaproponował,  by zaprosić  przedstawicieli  ZMiUW na sesję,  ale  wcześniej  należy 
sformuować pytania.
P. Urtnowski powiedział, ze powinna być pobudowana przepompownia w Ostrowiu Świeckim.
P. Przewodniczący poprosił o przygotowanie na wspólne posiedzenie komisji.
P. Wójt poinformował radnych, że dnia 4 września Br. o godz. 18.00 w Kościele w Górnych 
wymiarach odbędzie się msza dożynkowa.

Na tym obrady XXXI Sesji zakończono.
Protokolant
............................
Chełmno, dnia 29.08.2010 roku.
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